
 

Zápisnica z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku,  

konaného dňa 16. decembra 2022  

 
Prítomní: 

 
starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

  poslanec Patrik Bednárik sa ospravedlnil 

 

hlavný kontrolór obce -  Ing. František Feďák                                                                                 

                                                                

                                  

Program – podľa pozvánky 
 

K bodu: 1. Otvorenie a schválenie programu: 

 

- zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján Michalko 

- starosta obce privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 1/2/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Slivníku podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. schvaľuje : Program rokovania Obecného zastupiteľstva 

Za bolo 6 poslancov 

 

   

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 -    starosta obce určil do návrhovej komisie:  

poslankyňu PhDr. Ivetu Sokolovú  

poslanca Ing. Patrika Bertu 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 2/2/2022 – do návrhovej komisie sú starostom určení 

poslanci PhDr. Iveta Sokolova a Ing. Patrik Berta 

- za bolo 6 poslancov OZ 

 

- starosta obce za zapisovateľa a overovateľov zápisnice určil:  

        - zapisovateľa: - Bednárikovú Stanislavu 

   

- overovateľov: - MUDr. Dávida Michalka 

    - Bc. Petra Nováka   

- OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice -                

Uznesenie č.3/3/2022 – za bolo 6 poslancov OZ 

  

  

K bodu: 3. Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva: 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 4/2/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Slivníku podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z .n. p. schvaľuje : 

Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva – za bolo 6 poslancov OZ 



 

 

K bodu: 4. Určenie výšky stravných lístkov pre zamestnancov obce: 

- starosta informoval poslancov o cene stravných lístkov, minimálna hodnota stravného 

lístka bola 4,80€, od 1.1.2023 je 5,10€ 

Poslanec Ing. Radovan Novák sa pýta, že koľko zamestnancov berie stravné lístky? 

Poslanec MUDr. Dávid Michalko sa pýta či to stačí alebo treba doplácať ku stravnému 

lístku. Poslanec Radovan Novák hovorí, že ceny sa od nového roka určite zvýšia. Poslanec 

Peter Ignác navrhuje, cenu lístku 5,30€ aby sa viac využíval sociálny fond. Poslanec 

Radovan Novák navrhuje tiež výšku stravného lístka 5,10€, ak by bol nejaký veľký nárast 

cien, tak sa to bude mimoriadne riešiť. Pani poslankyňa PhDr. Iveta Sokolová súhlasí 

a hovorí, že sa k tomu vedia kedykoľvek vrátiť  ak by bol nárast cien vysoký. 

 - následne starosta obce prečítal Uznesenie č. 5/2/2022 – za bolo 6 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 5. Dodatok č.3 k VZN 3/2019 zo dňa 21.12.2019: 

 

- starosta obce prečítal návrh vedúcej školskej jedálne, kde navrhuje pásmo č.3 – 2,10€ na 

nákup potravín v zariadení školského stravovania od 1.1.2023. Varenie obedov v malej škole 

je oveľa náročnejšie, ako vo veľkých školách, informuje starosta obce poslancov OZ. 

Poslanec Ing. Radovan Novák sa pýta poslanca Petra Nováka nech on povie svoj názor, lebo 

má v škôlke a škole deti. Poslanec odpovedá, že zvyšovať sa musí, s tým sa nedá nič urobiť. 

Poslanec Ing. Radovan Novák sa pýta aké jedlá v škôlke deti majú. Starosta obce informuje 

poslancov OZ– desiata, obed, olovrant. 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 6/2/2022 – za bolo 6 poslancov OZ  

 

 

 

K bodu: 6. Sadzobník poplatkov za služby poskytované obcou na rok 2023: 

 

- starosta obce prečítal návrh sadzobníku poplatkov so starými aj novými cenami, aby si 

vedeli poslanci OZ porovnať ceny poplatkov za služby poskytované obcou. 

Poslanec Ing. Radovan Novák sa pýta či malú zasadačku niekto využíva, starosta informuje, 

že sa využíva väčšinou na menšie oslavy/krstiny, narodeniny/ 

Pani poslankyňa PhDr. Iveta Sokolová sa pýta, z čoho starosta vychádzal, podľa čoho 

zostavil nové ceny. Odpovedal, že je to pre našich občanov aby ten nárast cien nebol veľmi 

vysoký. Elektrina a plyn sa platia zvlášť podľa odpočtu, informuje starosta obce. 

Poslanec Ignác Peter navrhujú 150€ za prenájom veľkej sály, lebo je to pre našich občanov. 

Poslanec Ing. Radovan Novák informuje o cenách za využívanie bagra vo firme, navrhuje 

cenu 27€ za jednu hodinu. Poslanec MUDr. Dávid Michalko hovorí aby sa na to 

nedoplácalo, lebo treba zaplatiť aj šoféra, servis a naftu. Poslanci navrhujú aby sa cena 

zvýšila pre cudzích. 

 - starosta obce prečítal Uznesenie č. 7/2/2022 – za bolo 6 poslancov OZ  

 

 

 



 

  

K bodu: 7. Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2023: 

- starosta prečítal Návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2023 nasledovne: 

3. zasadnutie – 7. týždeň / 13-17.február/ 

4. zasadnutie – 17. týždeň / 24-28. apríl/ 

5. zasadnutie – 26. týždeň /26-30. jún/ 

6. zasadnutie – 36. týždeň /4-8. september/ 

7. zasadnutie – 43. týždeň /23-27. október/ 

8. zasadnutie – 50. týždeň /11-15. decembra/ 

 

Poslanci OZ navrhujú piatkové termíny na zasadnutia OZ 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 8/2/2022 – za bolo 6 poslancov OZ  

 

 

 

K bodu: 8. Delegovanie zástupcov OZ do Rady školy /MŠ a ZŠ/: 

- starosta obce delegoval zástupcu OZ poslanca Petra Nováka. Poslanec má funkciu Rady 

školy  vtedy,  ak je napr. výberové konanie riaditeľky MŠ alebo ZŠ, informuje starosta obce. 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 9/2/2022 – za bolo 5 poslancov OZ  

      zdržal sa 1 poslanec OZ 

 

 

K bodu: 9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2023 

 

- starosta obce vyzval hlavného kontrolóra, aby prečítal návrh kontrolnej činnosti  

- starosta poďakoval za prednesenie návrhu plánu 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 9/2/2022 – za bolo 5 poslancov OZ sa pýta, či môžu aj 

poslanci dostať návrh plánu, ktorý predniesol kontrolór. 

Poslanec Ing. Radovan Novák sa pýta, keď sa bude schvaľovať na budúci rok rozpočet, či 

dostanú aj nejaké podklady. Kontrolór odpovedá, dostanú stanovisko. 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 10/2/2022 – za bolo 6 poslancov OZ 

 

. 
K bodu: 10. Riešenie aplikácie na obecnej webovej stránke: 

  

- starosta oboznámil poslancov s riešením aplikácie na obecnej webovej stránke, aplikácia 

bola vytvorená na polroka zdarma, po pol roku sa malo prehodnotiť či ostáva ďalej. Firma 

Galileo žiada zaplatiť vstupný poplatok 560€  za rok a ročný poplatok 180€. 

Pani poslankyňa PhDr. Iveta Sokolová navrhuje, že ak neni zmluva treba s nimi rokovať. 

 

 - starosta obce prečítal Uznesenie č. 11/2/2022 – za bolo 6 poslancov OZ 

 

 

 

 

 

 



K bodu: 11. Rôzne: 

- žalúzie do obecnej budovy starej ZŠ 

 

- Starosta informoval poslancov o cenovej ponuke – 6 okna cca. 600€/cena bez práce/ 

Poslanci OZ odporúčajú urobiť prieskum trhu na žalúzie na okna do obecnej budovy 

/starej ZŠ/ a predložiť viac cenových ponúk. 

- starosta prečítal Uznesenie č. 12/2/2022 – za bolo 6 poslancov OZ 

 

- privítanie Nového roku 2023 

 

- Privítanie Nového roka 2023 pred kultúrnym domom s tým, že sa zakúpi ohňostroj a pre 

občanov sa zabezpečí varené víno /punč/ a domáca pečená klobása, všetko vo výške 

300€. 

-      starosta prečítal Uznesenie č. 13/2/2022 – za bolo 6 poslancov OZ 

 

 

- komisia na ochranu verejného poriadku a sťažností 

 

- na prvom ustanovujúcom zasadnutí bola schválená komisia na ochranu verejného 

majetku, členovia, ktorí boli schválení, boli proti. 

Poslanec Ignác Peter navrhuje buď iných členov do komisie alebo zrušiť komisiu. 

- starosta prečítal Uznesenie č. 14/2/2022 – za bolo 6 poslancov OZ 

 

 

 

K bodu: 12. Diskusia: 

  

Pán poslanec Ignác má podnet od občanov, že cesta na Birc nie je v zimnom období 

udržiavaná, chcú aby sa cesta odhrabávala a posypávala soľou.  

Na Jarašovu ulicu dať osadiť značku nebezpečenstvo šmyku - navrhla pani poslankyňa 

Sokolová. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

K bodu: 14. Záver:  

 

- starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť 

 - zasadnutie bolo ukončené o 21:20 hod 

 

 

 

 Zapisovateľ: 

 

Stanislava Bednáriková __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

MUDr. Dávid Michalko  __________________________    

 

Bc. Peter Novák   __________________________                                                                                           

                                                                                        

V Slivníku dňa 16. decembra 2022 

 

 

       Ing. Ján Michalko 

     starosta obce 

  


